
 

Dagsorden for skolebestyrelsesmøde på Grøndalsvængets Skole 
(Temamøde) 31. januar 2017 kl. 17.00 – 20.00 

Sted: Personalerummet 

Deltagere: Lisbet, Marianne, Janan, Michael, Ahmed, Kitty, Anders, Dorte, Finn, Lars, Katrine, Tenna, Stine, Thomas  

Afbud: Thulani, Sofie 

Referent: Gitte 

Emne (ansvarlig) Hvad skal vi udrette? Proces hvordan?) Tid Beslutning – hvem gør hvad? 
Formalia  
 

Følge og på og godkende referat 
 
 

 
 

5 min Referat godkendes 
Det besluttes at udskyde følgende to punkter: 
Kvalitetsrapport 
Forældreengagement 
 

Nyt fra elevråd 
 
 

Sikre at sager fra elevrådet 
bliver behandlet og evt. 
implementeret 

Elevrådsrepræsentanterne 
orienterer om emner 
behandlet i elevrådet 

10 min Elevrådet har drøftet skolegården under byggesagen. Der er et 
konkret forslag til at Varmeren bliver taget i brug igen. 
Fra 8. kl. vil man ligeledes gerne foreslå, at idrætssal nr. 2 bliver 
stillet til rådighed for 8. klasserne. 
Det foreslås endvidere, at der i det nye skoleår bliver lavet 
forskudte frikvarterer for indskoling og udskoling. 
 
HO lover at der bliver kigget på de forskellige forslag. Der er 
allerede nedsat et udvalg af lærere og GF. Dette udvalg tager gerne 
i mod forslag. 
 
Grundstensnedlæggelse d. 2.3. 
Janan har meldt sig til at tale ved grundstensnedlæggelsen. 
 
Elevrådet har også drøftet sidste skoledag for 9. kl. som også bliver 
påvirket af byggeriet. Der er kigget på forskellige scenarier. 
HO og GF kobler sig på planlægningen. 
 
 
 



Tema1 
 
 

Fremtidens indskoling – snart 
bor vi sammen skole og KKFO. 
Drøftelse af hvordan vi skal 
gribe det an. 

Oplæg fra ledelsen og 
drøftelse/udvikling 
 

30 min HO 
Ledelsen har været på inspirationsbesøg på en skole i Lund for at se 
eksempel på, hvordan en indskoling kan organiseres, således at 
samarbejdet mellem lærere og pædagoger ligestilles og 
understøttes. HO gennemgår oversigt over plan for organisering – 
en klasse – en pædagog. 
 
Spørgsmål og forslag fra SB: 
Katrine: Hvordan har skolen fokus på børnenes trivsel – hvordan 
sikre at børnene oplever, at nu har de fri fra skole (det er jo samme 
bygning)? 
Anders: Er det tanken, at det er de samme voksne, der er sammen 
med børnene i både skoletid og fritid. 
Finn: det er en spændende drøftelse – lige nu kan børnene jo frit 
vælge aktivitet på fritten – men samtidig skal vi have øje for, at vi 
bliver meget store, så nogle børn kan risikere at føle sig utrygge i 
det store. 
Anders: Hvordan ser det ud med lokaler – hvad er der af lokaler ud 
over klasselokaler, som benyttes af KKFOen? 
Finn: Alle lokaler er til brug af både skole og frit, der er to store 
værksteder, køkken samt mindre grupperum. 
HO: Noget af det vi ikke er kommet helt i mål med er at sikre den 
alsidige skoledag – det er noget vi stadig har meget fokus på og her 
er pædagogernes andel af skoledagen vigtig. Hvad angår vekslende 
voksne omkring børnene – så vil der nødvendigvis være flere 
pædagoger omkring klassen i løbet af dagen, da der jo er større 
normering, samt forskellig besætning fra morgen og slut 
eftermiddag. 
Kitty: foreslår rullende værksteder, så der i løbet af året er 
forskellige aktiviteter. 
Katrine: Vigtigt at der er opmærksomhed på at der kan være børn, 
der ikke har en velfungerende relation til sin pædagog i skolen, og 
at det derfor er ekstra vigtigt at der er andre ”muligheder” i fritten. 
Lisbet: I forhold til 1. maj børn er det ekstra vigtigt, at de oplever at 
have faste voksne, der følger dem ind i 0. klasse. Lige nu ”hænger 
pædagogerne fast” i deres klasse. 
HO: Det rammer lige ind i en drøftelse i ledelsen mhp kommende 1. 
maj børn.  



Katrine: Understreger at hun mener børnene bør ”have fri” når de 
er på KKFO. 
Finn: KKFOen er forpligtet på at lave udviklingsplaner (ikke 
individuelle planer men gruppeindsatser) for børnene på KKFOen – 
bl.a. på sprogområdet. 
 
 

Tema2 
 

Elevtrivsel - Drøftelse af skolens 
kommende tiltag for at højre 
elvernes trivsel. 

Oplæg fra ledelsen og 
drøftelse/udvikling 

30 min Ho gennemgår skolens arbejde med opfølgning på sidste års 
trivselsmåling. Ledelsen har kontaktet UVMs læringskonsulenter 
som hjælp i skoleudviklingsgruppens arbejde. 
Konklusionen har været at der er behov for  
Trivselsmål 
Databaserede indsatser 
Tydelighed og fælles indsatser 
 
Der er truffet beslutning om følgende indsatser: 
Trivselstime i alle klasser i næste skoleår. 
Teamet udarbejder mål, indsatser og tegn på læring. 
Alle klasser bruger samme materialer ”Fri for mobberi” 
 
Drøftelse: 
Kitty: er der viden om, hvilken type mobning der er tale om – er det 
internt i klasserne eller fra andre elever/større elever? 
Katrine: er ikke begejstret for denne type målinger – men er glad 
for at se, at en del tiltag er henvendt mod kvalitative indsatser i 
klassen – vigtigt at lægge ansvaret ud til lærerne. Dialog er det 
vigtigste. 
Janan: for nogle år siden var der en god oplevelse hvor nogen af os 
var ude til noget samling, hvor der blev arbejdet med fri for 
mobning. 
Dorte: tænker det er vigtigt at der også arbejdes på tværs af klasser 
og årgange. 
Lisbet: Der er også uden tvivl mange elever, der ikke ser, når andre 
bliver mobbet – derfor godt at få fokus på området generelt og få 
indviet alle i arbejdet mod mobning. 
HO: Trivselsundersøgelsen er ikke et mirakelværktøj – men der er 
dele af den som er meget brugbare for den enkelte lærer. 
 



 

 

Byggesag 
 
 

Seneste informationer 
behandles.  

Informationer og tiltag.   
 

10 min  

Ferieplan 
 

Ferieplan for 2017/2018 skal 
behandles. 

Drøftelse og vedtagelse 
Se bilag 
 

15 min HO opridser rammerne for skoleårets skole- og fridage. 
Bestyrelsen beslutter forslaget fra MED. Ferieplanen bliver lagt på 
skolens hjemmeside. 

Kvalitetsrapport 2017 Drøfte status og 
udviklingspotentiale.    
 

Se på statistik og data. 
Overblik. 
Se bilag 

20 min Udskydes til næste møde. 

Forældreengagement 
 

Forventningsafstemning – 
opstarte arbejde med 
retningslinjer.  
 

 30 min Udskydes til næste møde. 

Nyt fra…. 
 

- Forældrene 
- Skolen 
- KKFOén 

 

Drøftelse 
Bla. Snak om ny lokalaftale 

20 min Teknisk service: 
Der er ansat ny teknisk serviceleder, Jacob Bredahl, pr. 1.3.17. 

Eventuelt og næste 
møde 
 
 

  5 min  


